
PEDAGO RY
SÄÄNTÖMÄÄRÄINEN KEVÄTKOKOUS
PÖYTÄKIRJA 5/24

Aika 12.3.2024 klo 17.00.
Paikka Boombox, Seminaarinkatu 15

Läsnä: Atte Urama

Veera Hynninen

Olivia Haataja

Aapo Nikula

Maiju Lintulahti

Essi Kurth

Ella Hulanmäki

Maria Malinen

Sara Kangassuo

Roosa Ukkola

Minea Nirhamo

Emma Kola

Marianna Palola

1. Kokouksen avaus

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 17.00.

2. Kokouksen toteutus

Atte Urama kävi läpi kokouskäytänteitä: Kun siirrytään kohtaan 10 Tili- ja

vastuuvapauden myöntäminen, vanha hallitus poistuu tilasta keskustelun ajaksi. Kun

päätös tili- ja vastuuvapauden myöntämisestä on tehty, vanha hallitus kutsutaan

takaisin.

Äänestykset toteutetaan käsiäänestyksellä ja toimihenkilövaalit suljetulla

äänestyksellä forms-lomakkeiden avulla. Poikkeustapauksena tilanne, jossa

ehdokkaita on vain yksi.



3. Kokouksen laillisuus ja päätäntävaltaisuus

Yhdistyksen kokous on kutsuttu koolle kahta viikkoa aikaisemmin Pedagon

Instagram-tilillä. Yhdistyksen kokouksen kokouskutsu on myös julkaistu

nettisivuilla viikkoa ennen kokousta.

Täten kokous todetaan laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Työjärjestyksen hyväksyminen

Työjärjestys hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden

valinta

Veera Hynninen ehdotti kokouksen puheenjohtajaksi Ella Hulanmäkeä, joka

hyväksyi ja täten valittiin kokouksen puheenjohtajaksi.

Olivia Haataja ehdotti sihteeriksi Marianna Palolaa, joka hyväksyi ehdotuksen ja

täten valittiin kokouksen sihteeriksi.

Maiju Lintulahti ehdotti pöytäkirjan tarkastajiksi Essi Kurthia ja Sara Kangassuota,

jotka hyväksyivät ja täten valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi.

Essi Kurth ehdotti ääntenlaskijaksi Olivia Haatajaa ja Aapo Nikulaa, jotka

hyväksyivät ja täten valittiin ääntenlaskijoiksi.

6. Yhdistyksen säännöt

Atte Urama esitteli yhdistyksen säännöt Pedagon nettisivuilta.

7. Sääntömuutosehdotukset

Veera Hynninen esitteli sääntömuutosehdotukset.

Alleviivattu teksti: poistetaan

Lihavoitu teksti=lisäys/ muutos



normaali teksti = pysyy entisellään

7.1. Sääntämuutosehdotus 1:

6 § Aineyhdistyksen päättävänä elimenä on aineyhdistyksen kokous. Yhdistyksen

kokoukseen voidaan osallistua hallituksen tai yhdistyksen kokouksen niin päättäessä myös

tietoliikenneyhteyden tai muun teknisen apuvälineen avulla kokouksen aikana.

Aineyhdistyksen kevätkokous, joka on aineyhdistyksen vuosikokous, pidetään

helmi-maaliskuun aikana ja syyskokous loka-marraskuun aikana hallituksen määräämänä

päivänä.

Ylimääräinen aineyhdistyksen kokous on pidettävä, jos vähintään 1/10 aineyhdistyksen

äänioikeutetuista jäsenistä sitä erityisesti ilmoitettua asiaa varten kirjallisesti vaatii tai kun

hallitus katsoo sen tarpeelliseksi.

Kutsut aineyhdistyksen kokouksiin laatii hallitus.

Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle hallituksen valitseman

viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

Kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle hallituksen valitseman

viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

Kokouskutsussa on mainittava tärkeimmät kokouksessa esille tulevat asiat, kuten esim.

edustajien valinta järjestöihin, sääntöjen muuttaminen tai yhdistyksen purkaminen.

Emma Kola nosti esiin, että sääntömuutosehdotukset eivät olleet liitteenä

kokouskutsussa. Vaikka liitteitä ei kuitenkaan sääntöjen mukaan tarvitse lähettää

etukäteen, on niiden lähettäminen hyvää hallintoa. Puheenjohtajan unohtamisen

toimesta liitteitä ei oltu lisätty kuin vasta muutamaa päivää ennen kevätkokousta.

Minea Nirhamo teki uuden ehdotuksen:

Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle vähintään kuukautta ennen

kokousta, ja kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle

hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

Atte Urama toi esiin, että jos pitäisi tiedottaa jo kuukautta ennen kokousta

jäsenistölle, ei voi pitää viikon varoitusajalla kokouksia jos on tarpeen.

Ehdotuksista äänestettiin suljetulla äänestyksellä.



1. Kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle hallituksen

valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

2. Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle vähintään kuukausi

ennen kokousta, ja kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä

jäsenistölle hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa

ennen kokousta.

Äänestyksen jälkeen hyväksyttiin vaihtoehto 1 äänin 6-5. Tähän

sääntömuutosehdotukseen palattiin kuitenkin myöhemmin kohdan 7.3. jälkeen, sillä

tilanteessa ei toteutunut kolmen neljäsosan enemmistö.

7.2. Sääntömuutosehdotus 2

9 § Aineyhdistyksen toimeenpanevana elimenä toimii hallitus, jonka toimikausi on

kalenterivuosi. Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen erikseen

valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-12 jäsentä. Hallituksen

jäsenistä vähintään kolmen on oltava ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoita.

Aineyhdistykselle voidaan valita myös toimihenkilöitä, jos hallitus katsoo sen

tarpeelliseksi.

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään kevätkokouksessa.

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä hallituksen

kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden, jonka jälkeen

toimikausi on määriteltävä uudelleen.

Emma Kola varmisti, että avataanko toimihenkilöhaku aina uudelleen eli sama

henkilö ei voi suoraan jatkaa. Näin toimitaan, ja Atte Urama toi myös esiin, että

kaikki toimihenkilöpestit eivät välttämättä jatku jos ei ole tarvetta.

Minea Nirhamo nosti esiin, että jos valinta toimihenkilöistä tehdään hallituksen

kokouksessa, jäsenistö ei voi äänestää ja vaikuttaa toimihenkilöiden hakuun. Atte



Urama toi esiin perustelun sille, miksi toimihenkilöt valittaisiin jatkossa hallituksen

kokouksessa. Ajatuksena on se, että ei tarvitsisi järjestää erikseen yhdistyksen

kokousta, sillä se vie resursseja ja esimerkiksi kevätkokouksessakaan ei ole

hallituksen lisäksi juuri muita paikalla. Keskustelua herätti se, että jäsenille tulisi

kuitenkin antaa mahdollisuus vaikuttaa.

Minea Nirhamo teki uuden ehdotuksen:

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä yhdistyksen

kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden, jonka jälkeen toimikausi on

määriteltävä uudelleen.

Emma Kola ehdotti, että otetaan loppu pois ‘’jonka jälkeen toimikausi on

määriteltävä uudelleen’’.

Lopullinen ehdotus: Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä

yhdistyksen kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden.

Äänestetään kahdesta vaihtoehdosta:

1. Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä

hallituksen kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden,

jonka jälkeen toimikausi on määriteltävä uudelleen.

2. Toimihenkilöiden toimikausi määritellään valinnan yhteydessä

yhdistyksen kokouksessa. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden.

Äänestyksen myötä hyväksyttiin vaihtoehto 2. täysin äänin.

Keskusteltiin myös jatkuvasta toimihenkilöhausta. Emma Kola nosti esiin, että kun

toimihenkilön tarve on kiireellinen, voi helposti käydä niin että pyydetään kavereita.

Jatkuvan haun markkinointi olisi myös vaikeampaa.

Atte Urama tarkensi, että toimihenkilöitä haetaan tiettynä aikana ja siitä ilmoitetaan

ja mainostetaan, jolloin kaikilla on mahdollisuus hakea. Täyttämättä jäävät paikat

laitetaan jatkuvaan hakuun.



Toimihenkilöihin liittyen oli myös toinen sääntömuutosehdotus:

Toimihenkilöllä on puhe- ja äänioikeus hallituksen kokouksissa.

Toimihenkilöllä on puheoikeus hallituksen kokouksissa.

Hallituksen esittämä muutos hyväksyttiin yksimielisesti.

7.3. Sääntömuutosehdotus 3

13 § Yhdistyksen sääntöjen muuttamisesta ja yhdistyksen purkamisesta on päätettävä

kahdessa vähintään kuukauden väliajoin pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa kolmen neljäsosan enemmistöllä

annetuista äänistä.

Yhdistyksen sääntöjä muutettaessa on sääntömuutosehdotus hyväksyttävä ensin
hallituksen kokouksessa, jonka jälkeen sääntömuutos on hyväksyttävä aineyhdistyksen
kokouksessa.

Yhdistyksen purkamisesta on päätettävä kahdessa vähintään kuukauden väliajoin
pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa suljetulla äänestyksellä kolmen
neljäsosan enemmistöllä annetuista äänistä.

Yhdistyksen sääntöjä voidaan täydentää ohjesäännöillä, joilla määritellään

yhdityksen toimintaa tarkemmin. Yhdistyksen ohjesäännöistä päättää yhdistyksen

kokous. Päätös on tehtävä yksinkertaisella äänten enemmistöllä. Ohjesäännöt tulevat

voimaan heti, kun ne on hyväksytty yhdistyksen kokouksessa.

Minea Nirhamo huomautti, että kokouksessa tehty ensimmäinen äänestys ei voi

sääntöjen mukaan mennä läpi, sillä siinä ei toteutunut kolmen neljäsosan enemmistö.

Tulos oli 6-5. Tähän palattiin vielä uudestaan tämän sääntömuutosehdotuksen

jälkeen.

Muutosehdotus kahden aineyhdistyksen kokouksen vaihtumisesta yhteen on tullut

Petro Pitkäseltä.



Ensimmäisessä kohdassa nähtiin ristiriita, sillä jäsenen ehdotus ei välttämättä

koskaan päädy yhdistyksen kokoukseen, jos pitää ensin tuoda esiin hallituksen

kokoukseen ja hallitus äänestäisikin sitä vastaan.

Aapo Nikula teki muutosehdotuksen:

Yhdistyksen sääntöjä muutettaessa on sääntömuutosehdotus hyväksyttävä

aineyhdistyksen kokouksessa.

Suoritettiin äänestys kahdesta vaihtoehdosta:

1. Yhdistyksen sääntöjä muutettaessa on sääntömuutosehdotus hyväksyttävä ensin

hallituksen kokouksessa, jonka jälkeen sääntömuutos on hyväksyttävä aineyhdistyksen

kokouksessa.

Yhdistyksen purkamisesta on päätettävä kahdessa vähintään kuukauden väliajoin
pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa suljetulla äänestyksellä kolmen
neljäsosan enemmistöllä annetuista äänistä.

2. Yhdistyksen sääntöjä muutettaessa on sääntömuutosehdotus hyväksyttävä
aineyhdistyksen kokouksessa.

Yhdistyksen purkamisesta on päätettävä kahdessa vähintään kuukauden väliajoin
pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.

Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa suljetulla äänestyksellä kolmen
neljäsosan enemmistöllä annetuista äänistä.

Äänestyksen myötä 2. ehdotus meni läpi äänin 10-1.

PALATAAN KOHTAAN 7.1

Pohdittiin, voiko äänestystä käydä uudestaan samoilla vaihtoehdoilla, sillä

läpimenemiseksi jonkun pitäisi vaihtaa omaa mielipidettään.

Maiju Lintulahti kysyi, voisiko yhdistyksen kokousten ilmoittamisajaksi laittaa

lyhyemmän ajan kuin kuukausi. Aapo Nikula ehdotti kahta viikkoa.



Minea Nirhamo muutti ehdotustaan niin, että kuukauden sijaan ilmotettaisiin

vähintään 2 viikkoa ennen. Näin tämä olisi samanvertainen myös muiden

tapahtumien kanssa, joista ilmoitetaan kahta viikkoa ennen.

Suoritettiin äänestys:

1. Kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle hallituksen valitseman
viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

2. Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle vähintään kaksi viikkoa ennen
kokousta, ja kokouskutsu yhdistyksen kokouksiin on lähetettävä jäsenistölle
hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

Äänestyksen myötä 2. ehdotus meni läpi täysin äänin.

Tauko 18.06-18.18

8. Toimintakertomus vuodelta 2023

Emma Kola ja Minea Nirhamo esittelivät vuoden 2023 toimintakertomuksen.

Roosa Ukkola kysyi fuksitoimikunnan toimikaudesta, voisiko se olla lokakuusta

lokakuuhun. Tällä hetkellä se on syyskuusta syyskuuhun siksi, että soihtukulkueen

kanssa ei tulisi kiire. Tehdään myöhemmin ohjesääntö fuksitoimikuntaan liittyen,

mutta tänä vuonna toiminta kuitenkin loppuu syyskuussa.

9. Tilinpäätös ja toiminnantarkastajien lausunnot vuodelta 2023

Atte Urama esitteli tilinpäätöksen.

Atte Urama esitteli toiminnantarkastajien lausunnot. Lausunto on kuultu

kokonaisuudessaan.

10. Tili- ja vastuuvapauden myöntäminen hallitukselle 2023

Vuoden 2023 hallituksen jäsenet poistuivat tilasta eivätkä he osallistuneet

keskusteluun tili- ja vastuuvapauden myöntämisestä.

Aapo Nikula ehdotti vastuuvapauden myöntämistä. Ehdotus hyväksyttiin ja

paikallaolijat päättivät myöntää kauden 2023 hallitukselle tili- ja vastuuvapauden.



11. Lisätalousarvio 2024

Atte Urama kertoi, että lisätalousarvio tehdään seuraavassa yhdistyksen kokouksessa

12.4. Tällöin käydään läpi myös ohjesääntöjä.

12. Jäsenmaksut lukuvuonna 2024-2025

Atte Urama ehdotti, että jäsenmaksu pysyy samana, mutta maksukausi muutettaisiin

alkamaan 1.8. ja loppumaan 31.7. Aiemmin tämä on ollut 1.9.-31.8. Muutos

tehtäisiin, jotta myös uudet fuksit saisivat edut käyttöönsä heti elokuussa

orientaatioviikoilla.

Varsinainen jäsenyys: 10€

Alumnijäsenyys 15€

Kannatusjäsenyys 50€

Jäsenmaksut ja maksukausi hyväksyttiin ehdotusten mukaisesti.

Minea ehdotti, että nettisivuille olisi hyvä laittaa mainostusta kannatusjäsenyydestä.

13. Toimihenkilöt vuodelle 2024

Veera Hynninen kertoi pesteistä sekä ehdotti nyt valittavien toimihenkilöiden

toimikaudeksi kevätkokouksesta-kevätkokoukseen.

Haettavat toimihenkilöpestit olivat Kestävän kehityksen toimihenkilö,

Sometoimihenkilö, Yritysyhteistyötoimihenkilö, Tapahtumatoimihenkilö: Excu,

Tapahtumatoimihenkilö: Perinnetapahtumat, Tapahtumatoimihenkilö: Sitsit sekä

Tapahtumatoimihenkilö: Vappu.

Veera kertoi hakemisprosessin: Hakija ei voi itse asettua ehdolle, vaan toisen jäsenen

on ehdotettava hakijaa. Esimerkiksi: Henkilö A ehdottaa henkilöä B toimihenkilöksi.

Toimihenkilöiden ehdolle asettuminen ja äänestäminen suoritetaan pestikohtaisesti.

Yksi henkilö voi hakea useampaan tehtävään, mutta tulla valituksi vain yhteen.

Ehdolle asettumisen jälkeen jokaisella ehdokkaalla on kaksi minuuttia (2 min) aikaa

pitää puheenvuoro. Jos hakijoita on enemmän kuin yksi, suoritetaan suljettu

äänestys.



Haetaan toimihenkilöä nimikkeellä Kestävän kehityksen toimihenkilö.

Tähän ei tule ehdotuksia, joten pesti jää toistaiseksi avoimeksi.

Haetaan toimihenkilöä nimikkeellä Sometoimihenkilö.

Marianna Palola ehdottaa Roosa Ukkolaa.

Roosa Ukkola kieltäytyy.

Emma Kola ehdottaa Ella Hulanmäkeä.

Ella Hulanmäki kieltäytyy.

Pesti jää toistaiseksi avoimeksi.

Haettaessa toimihenkilöitä nimikkeillä Yritysyhteistyötoimihenkilö,

Tapahtumatoimihenkilö: excu sekä Tapahtumatoimihenkilö: perinnetapahtumat,

ehdotuksia ei tullut. Nämä paikat jäivät toistaiseksi avoimiksi.

Haetaan toimihenkilöä nimikkeellä Tapahtumatoimihenkilö: sitsit.

Aapo Nikula ehdottaa Roosa Ukkolaa.

Roosa Ukkola hyväksyy.

Vuoden 2024 Tapahtumatoimihenkilö:Sitsit- pestiin nimitetään Roosa

Ukkola.

Haetaan toimihenkilöä nimikkeellä Tapahtumatoimihenkilö: Vappu

Roosa Ukkola ehdottaa Emma Kolaa.

Emma Kola kieltäytyy.

Atte Urama ehdottaa Ella Hulanmäkeä.

Ella Hulanmäki hyväksyy.

Vuoden 2024 Tapahtumatoimihenkilö: Vappu- pestiin nimitetään Ella

Hulanmäki.



Toimihenkilöitä voi seuraavan kerran hakea aikaisintaan toukokuussa ja sen jälkeen

syksyllä.

14. META

12.4. järjestetään ylimääräinen yhdistyksen kokous, jossa käydään läpi

lisätalousarvio ja ohjesäännöt. Toimihenkilöitä ei voi valita vielä tässä kokouksessa,

koska uusi sääntömuutos ei ole vielä voimassa.

Pohdittiin, voisiko seuraavan hallituksen kokouksen (16.4.) ja ylimääräisen

yhdistyksen kokouksen paikkaa vaihtaa, kun perjantaina yhdistyksen kokoukseen on

vaikea saada porukkaa. Palataan asiaan myöhemmin.

Minea Nirhamo pyysi laittamaan toimintakertomuksen nettisivuille.

15. Kokouksen päätös

Ella Hulanmäki päätti kokouksen ajassa 19.14.

Jyväskylässä 12.3.2024

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


